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Protokół nr 4/2019  

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

Protokół nr4/2019 

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 

z wspólnego posiedzenia odbytego w dniu 20 marca 2019 r.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska obrady rozpoczęła o godz. 

14.00 w Szkole Podstawowej w Zdunach , a zakończyła o godz. 16:45 

Obrady Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej rozpoczęto o godz. 14:00 w 

Przedszkolu Publicznym w Zdunach, a zakończono o godz. 16:45 tego samego dnia. 

Obecni: 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

 Radny Janusz Hyliński 

 Radna Danuta Kułaga  

 Radny Robert Marciniak  

 Radna Elżbieta Musiałowska 

 Radna Irena Nowak  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej 

 Radna Karolina Jankowska -Grzybek  

 Radna Ewa Chyła 

 Radna Barbara Kempiak 

 Radna Magdalena Konrady  

 Radny Artur Wiatrak  

Na 5 członków komisji 5 obecnych. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Tomasz Chudy – Burmistrz Zdun  

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  

- Alina Hybsz - Kierownik MGOPS,  

- Druh Eugeniusz Pankiewicz - Komendant Miejsko-Gminny Zarządu Oddziału Miejsko-

Gminnego Związku OSP RP, 

- Druh Andrzej Figlak - Prezes OSP Zduny, 
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- Druh Tomasz Roszak – OSP Zduny,  

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy,  

- przedstawiciele prasy.  

 

Pkt .1. Tematy z ramowych planów prac  

- Funkcjonowanie Przedszkola Publicznego w Zdunach - wizja lokalna obiektu po 

remoncie.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Zdunach w dniu 

20 marca 2019 r. w ramach ramowego planu prac, gościła w Publicznym Przedszkolu  

w Zdunach.  

Celem wizyty było zapoznanie się z funkcjonowaniem placówki po remoncie. Po przedszkolu 

oprowadziła komisję Dyrektor Pani Kinga Kalak. Obiekt jest w trakcie modernizacji. Gmina 

Zduny ubiegała się w dwóch komplementarnych aplikacjach o prawie milion złotych dotacji 

na remont, wyposażenie, zwiększenie ilości miejsc, oraz o 300 tys. zł na podniesienie 

kompetencji kadry nauczycielskiej, wprowadzenie innowacyjnych działań i programów  

w tym dla dzieci z niepełnosprawnością. 

Przedszkole zmieniło się nie do poznania. Chociaż zostało jeszcze dużo pracy do wykonania 

to wszystko zmierza we właściwym kierunku. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag do funkcjonowania placówki. 

 

- Wizytacja Szkoły Podstawowej w Zdunach – stan organizacyjno – techniczny, 

potrzeby inwestycyjne, plany edukacyjne.  

Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej Rady Miejskiej w Zdunach w dniu 20 marca 

2019 r. w ramach ramowego planu prac, odwiedziła Szkołę Podstawową w Zdunach. Po 

obiekcie członków komisji oprowadził Dyrektor Andrzej Hejdysz, przedstawiając stan 

techniczny obiektu.  

Placówka zamierza sukcesywnie wprowadzać do wszystkich pomieszczeń klasowych tablice 

interaktywne. W okresie wakacyjnym planowane jest wykonanie malowania pomieszczeń na 

II piętrze oraz malowanie zaplecza sali gimnastycznej. Ze względów bezpieczeństwa 

placówka zamierza również dokończenie stawiania płotu klinkierowego oraz montaż bramy 

automatycznej od strony boiska dla klas 1-3. W kolejnych latach należałoby wykonać remont 

sanitariatów.  

Szkoła bierze udział w programach rządowych min. Umiem pływać, Owoce w szkole, 

Szklanka mleka, otrzymuje dotacje na doposażenie biblioteki szkolnej. 
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Dyrektor Andrzej Hejdysz przedstawił również stan zatrudnienia oraz arkusz organizacyjny 

na przyszły rok szkolny.  

Komisja nie wniosła uwag do sposobu funkcjonowania placówki.  

 

Pkt. 2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Radna Karolina Jankowska – Grzybek, działając w porozumieniu 

 z Przewodniczącym Komisji Radnym Januszem Hylińskim, otwarła wspólne posiedzenie 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Oświaty, Kultury  

i Kultury Fizycznej witając przybyłych. Ustalono, że każda z komisji posiada wymagane 

quorum i jest władna obradować. 

Posiedzenie wspólne komisji dotyczyło omówienia i zaopiniowanie projektów uchwał,  

na kolejną sesję RM.  

Na wniosek Powiatowego Zarządu Dróg oraz na wniosek Burmistrza Zdun Tomasza 

Chudego prowadząca posiedzenie wniosła o wprowadzanie do porządku obrad punktu o treści 

zaopiniowanie projektów uchwał:  

f) w sprawie przyjęcia wykonania zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych na terenie 

Gminy Zduny w 2019 r., 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie udziałów w spółce Oświetlenie Uliczne  

i Drogowe spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Kaliszu. 

 

Członkowie Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska powyższy wniosek 

przyjęli – 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”.  

Członkowie Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej powyższy wniosek przyjęli 

 – 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”.  

 

Prowadząca obrady Radna Karolina Jankowska - Grzybek przedstawiła następujący porządek 

obrad: 

1. Tematy komisji z ramowego planu prac: 

a) Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska: Funkcjonowanie 

Przedszkola Publicznego w Zdunach - wizja lokalna obiektu po remoncie, 

b) Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej: Wizytacja Szkoły Podstawowej  

w Zdunach – stan organizacyjno – techniczny, potrzeby inwestycyjne, plany edukacyjne. 

2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 
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3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej mieszkania 

gminnego położonego w Konarzewie dotychczasowym najemcom oraz udzielenia 

bonifikaty przy sprzedaży, 

b) w sprawie Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Zdunach na lata 2019-2021, 

c) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez  

Gminę Zduny wraz z określonymi granicami obwodów publicznych szkół 

podstawowych, 

d) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019r.,  

e) w sprawie zmian w uchwale WPF na lata 2019-2028,  

f) w sprawie przyjęcia wykonania zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych  

na terenie Gminy Zduny w 2019 r., 

g)  w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie udziałów w spółce Oświetlenie Uliczne  

i Drogowe spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Kaliszu. 

4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

 

Pkt. 3. Zaopiniowanie projektu uchwały: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej mieszkania 

gminnego położonego w Konarzewie dotychczasowym najemcom oraz udzielenia 

bonifikaty przy sprzedaży. 

Projekt uchwały przedstawił Miłosz Zwierzyk.  

Radna Irena Nowak pytała czy wpłata za sprzedaż mieszkania będzie dokonana na raty czy 

gotówką . 

Miłosz Zwierzyk opowiedział, że wpłata zostanie dokonana w całości i gotówką. 

Innych pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi 

 na wyczerpanie dyskusji przewodniczący komisji poddali projekt zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  
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b) w sprawie Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Zdunach na lata 2019-2021, 

Projekt uchwały przedstawiła Alina Hybsz.  

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili.  

Z uwagi na brak dyskusji przewodniczący komisji poddali projekt zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

c) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Zduny wraz z określonymi granicami obwodów publicznych szkół 

podstawowych, 

Projekt uchwały przedstawił Władysław Ulatowski. Pytań, uwag do projektu uchwały 

członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji przewodniczący komisji poddali 

projekt zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

 i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

d) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019r.,  

W tym punkcie członkowie komisji omówili również wniosek OSP w sprawie zakupu 

nowego ciężkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego GCBA dla jednostki OSP w Zdunach.  

Jako pierwszy głos zabrał Prezes OSP Andrzej Figlak, który w dłuższej wypowiedzi 

przedstawił prośbę strażaków ochotników o wsparcie zakupu wozu bojowego. Omówił 

zasady pozyskana dofinansowania na lekki wóz bojowy z WFOŚ/NFOŚ, gdzie formą 

dofinansowania jest dotacja w wysokości do 50% kosztów kwalifikowanych przedsięwzięcia.  
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Burmistrz Zdun Tomasz Chudy w swej wypowiedzi wskazał potrzebę wyposażenia jednostki 

OSP Zduny w nowy ciężki wóz bojowy. Wyjaśnił, że koszt zakupu lekkiego auta bojowego 

wynosi 1 mln zł i w obecnej formie dofinasowania Gmina Zduny musiałaby wyłożyć 

 z gminnego budżetu blisko 825 tys. zł, gdyż można uzyskać dofinasowanie  

z NFOŚiGW/WFOŚiGW w wysokości do 300 tys. zł, a reszta to wkład własny. Aby wystąpić 

o dofinansowanie na zakup auta to odpowiednią kwotę należy zabezpieczyć w budżecie. 

Dodał, że jeśli zostaną ogłoszone programy, gdzie wysokość dofinansowania wyniesie 

 do 85% z UE na zakup auta bojowego to w budżecie gminy zostanie zabezpieczony wkład 

własny. Pozyskanie auta trwa już kilka lat. W dyskusji burmistrz podkreślał bardzo ważną 

rolę strażaków ochotników w akacjach, w których biorą udział oraz pomoc jaką oferują  

na terenie gminy przy organizacji imprez kulturalnych i patriotycznych. Burmistrz zapewnił  

o wykorzystaniu wszystkich możliwych źródeł w celu pozyskania wozu dla OSP Zduny. 

Następnie przedstawił wniosek komendanta Powiatowej Straży Pożarnej o udzielenie 

dofinansowania w kwocie 6.700zł na zakup sprzętu ratowniczo - gaśniczego.  

Komendant Eugeniusz Pankiewicz poprał konieczność zakupu wozu bojowego dla OSP 

Zduny, ze względu na położenie w gminie gazociągu wysokiego ciśnienia. W sytuacji 

zagrożenia życia liczy się każda sekunda dojazdu. Dodał, że Fundacja ORLEN udziela 

dofinasowania dla jednostek OSP na zakup min. sprzętu przeciwpożarowego; sprzętu 

ratownictwa wodnego i przeciwpowodziowego; sprzętu ratownictwa drogowego  

i technicznego; sprzętu ratownictwa medycznego; sprzętu ratownictwa chemicznego; sprzętu 

ratownictwa ekologicznego; sprzętu ratownictwa wysokościowego; sprzętu łączności; 

wyposażenia osobistego strażaków. 

Następnie w dyskusji dotyczącej zakupu wozu dla OSP głos zabrali członkowie komisji, 

proponując różne alternatywne rozwiązania związane z zakupem auta używanego. 

W toku dyskusji zgormadzeni zgodnie stwierdzili, że nowy wóz bojowy dla jednostki OSP 

Zduny jest niezbędny, ze względu na ukształtowanie terenu gminy Zduny oraz gazociąg 

biegnący przez gminę. Obecny sprzęt jest wysłużony, a nowy podniósłby bezpieczeństwo 

mieszkańców. W latach kolejnych będą czynione starania o pozyskanie wozu bojowego 

wszelkimi możliwymi kanałami z większym dofinasowanie funduszy zewnętrznych.  

 W dalszej części posiedzenia projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

przedstawiła Iwona Klepacka.  

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali: Radna Elżbieta Musiałowska, Radna Barbara 

Kempiak, Radny Janusz Hyliński, Radny Artur Wiatrak, Radna Karolina Jankowska – 
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Grzybek w sprawach remontu dróg, chodników i montażu oświetlanie w m. Zduny oraz 

budowy ścieżek pieszo – rowerowych na terenie gminy.  

Wyjaśnień w poruszanych tematach udzielali Miłosz Zwierzyk oraz Tomasz Chudy.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi  

na wyczerpanie dyskusji przewodniczący komisji poddali projekt zaopiniowaniu.  

 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

e) w sprawie zmian w uchwale WPF na lata 2019-2028.  

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka.  

Radni Ewa Chyła oraz Radny Janusz Hyliński poprosili o przedstawienie szczegółów 

zadania: Małe kino społecznościowe.  

Tomasz Chudy przedstawił szczegółowo członkom komisji założenia projektu: Małe kino 

społecznościowe, które ma powstać w Kaflarni w Zdunach z 85 % dofinansowania z UE.  

Innych pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi  

na wyczerpanie dyskusji przewodniczący komisji poddali projekt zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” 

 i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

f) w sprawie przyjęcia wykonania zadania zarządcy dróg publicznych powiatowych na 

terenie Gminy Zduny w 2019 r. 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka.  

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

przewodniczący komisji poddali projekt zaopiniowaniu.  
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Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

g) w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie udziałów w spółce Oświetlenie Uliczne  

i Drogowe spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Kaliszu 

Projekt uchwały przedstawiała Iwona Klepacka.  

Pytań, uwag do projektu uchwały członkowie komisji nie zgłosili. Z uwagi na brak dyskusji 

przewodniczący komisji poddali projekt zaopiniowaniu.  

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska zaopiniowała pozytywnie 

projekt uchwały w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  

i 0 głosach „wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały 

w przedmiotowej sprawie - 5 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”, na 5 członków obecnych podczas głosowania.  

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załącznik do protokołu.  

 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Miłosz Zwierzyk przedłożył członkom komisji projekty poselskie ustawy o ochronie zwierząt 

oraz niektórych innych ustaw wg KP PiS oraz wg KP PO oraz Nowoczesnej oraz przedstawił 

ustawę o obowiązkowych Ubezpieczeniach upraw rolnych i zwierząt gospodarskich 

przesłanych przez Komisje Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

Członkowie komisji uwag, pytań do przedłożonych materiałów nie zgłosili.  

Radna Barbara Kempiak prosiła o wymalowanie pasów na wysokości Szkoły Podstawowej  

w Zdunach z uwagi na bezpieczeństwo dzieci. 

Radna Karolina Jankowska Grzybek prosiła o częste kontrole policji, na ul. Łacnowej  

w rejonie szkoły i przedszkola, gdyż użytkownicy drogi nie stosują się do obowiązanych 

przepisów przez co blokują płynny przejazd autobusom szkolnym.  

Radna Ewa Chyła zaproponowała zwiększenie liczby psich pakietów na terenie miasta.  
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Miłosz Zwierzyk przyjął wnioski do realizacji. Następnie szczegółowo przedstawił projekt 

przebudowy ul. Łacnowa i zmiany na tej ulicy na ruch jednokierunkowy, aby zwiększyć 

bezpieczeństwo pieszych.  

W tym punkcie ustalono kolejny termin posiedzenia komisji.  

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad komisje zakończyły obrady.  

 

Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

 

mgr Janusz Hyliński 

  

 Przewodnicząca Komisji OKiKF 

 

mgr Karolina Jankowska-Grzybek  

 

 

Przygotował(a):  

mgr Barbara Fornal 

 

  


